
 

 

Premià de Mar, 30 de juliol de 2024 — Premià en Comú Podem vol expressar la seva 

preocupació i la necessitat urgent d’una segona escola bressol pública al municipi. 

Aquesta demanda no és nova; de fet, fa més de 15 anys que des  dels nostres grups 

municipals es ve reclamant la seva construcció. 

Una demanda que actualment surt des de la comunitat educativa local i que vol donar 

solució a la necessitat permanent de manca de places publiques per l’etapa de 0 a 3 anys. 

La responsabilitat compartida dels governs municipals anteriors i l’actual alcalde és 

evident. Tot i les promeses i els compromisos, les famílies s’han quedat sense servei 

d’escola bressol any rere any, i això té un impacte directe en la conciliació laboral i familiar. 

Premià en Comú Podem insta a l’equip de govern i als grups polítics que els hi donen 

suport a  prendre mesures immediates per abordar aquesta situació i garantir que totes les 

famílies tinguin accés a una escola bressol de qualitat. És hora de posar fi a aquesta espera 

i prioritzar el benestar dels més petits i les seves famílies. Aquesta solució però no potser 

una solució temporal ni fruit de la improvisació.  

A més, volem deixar clar que la segona escola bressol no haurà de suposar la pèrdua 

d’espais necessaris per altres escoles públiques i tampoc que altres comunitats del poble 

es vegin afectades en els seus drets.  

La planificació i la distribució d’espais han de ser equitatives i respectar les necessitats de 

tots els ciutadans. 

Amb aquest comunicat volem deixar clar que la manca de places de bressol no és una 

necessitat nova, és una reivindicació que el nostre grup porta expressant més de 15 anys. 

Per últim, cal denunciar la criminalització que l’alcalde fa de la protesta de les 

famílies. El dret a manifestar-se és fonamental i no hauria de ser reprimida ni 

estigmatitzada. El nostre grup defensa la llibertat d’expressió i la participació activa 

de la ciutadania en les decisions que afecten la seva comunitat. 


